
Dagsorden og referat afd. 21

Emne: Bestyrelsesmøde

Data om mødet

Dato: 11/5 -2022

Tid: 19.00

Sted: Flemming nr. 352

Kig forbi: 19.00 - 19.30

Mødedeltagere : Sina, Søren, Flemming
og Lone

Afbud: Astrid og Patrick

Fraværende: Thomas

Referent: Lone

O: orientering
B:beslutning
D:drøftelse

Dagsorden:
1. Godkendelse af dagsorden
2. Meddelelser/orientering fra bestyrelsens medlemmer

a)   Vedligehold af terrasser

b) Arbejdsdag

c) Markvandring

d) Hjertestarter

3. Økonomirapportering
4. Kommunikation, mails og div. henvendelser

a) Indbakken gennemgås og der svares på div.mails
5. Nyt fra udvalg
6. Udflytning og indflytning
7. Diverse tiltag og indkomne forslag

8. Gennemgang af referat (B, 10min)
9. Evt.

Bestyrelsemail: almenplus@gmail.com

Husk du er velkommen til at kigge forbi på bestyrelsens mødedage mellem 20.30-21, hvor spørgsmål mv. vil
blive besvaret.
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Referat: Underpunkter: Opfølgning/
Ansvarlig:

1. Godkendelse af
dagsorden

Dagsorden godkendt.

2.
Meddelelser/orientering
fra bestyrelsens
medlemmer

a) En beboer har spurgt til vedligehold af
terrasserne.

I vedligeholdsplanen står der noget med
gori 22. I budgettet er der afsat penge til
en afrensning og imprægnering hver 10
år.

Da det var sat til om 10 år, har vi i
forbindelse med markvandring flyttet det
til næste år.

Med hensyn til slibning må man gerne
slibe let, såfremt der er mange splinter,
men yderlig behandling skal man afholde
sig fra, da det vil ødelægge
imprægneringen.

b)  Vi har arbejdsdag den 22/5-22.
Der mangler medlemmer til

haveudvalget. Lige nu , er der kun Sina
Justinussen. Bestyrelsen hjælper Sina,
med planlægning af dagen.
Der skal som sædvanlig luges
ukrudt,vaskes skraldeøer,laves mad.  Der
startes på, at træerne bagved blok 5 til 7 ,
skal skæres ned i 3 meters højde. Vi skal
ud med buskrydderene, og ordne det , der
trænger.

c) Der har været markvandring sammen
med Østjysk Bolig.
Der er nogle store træer , der er rådne
som vi godt vil have fældet. Der blev
snakket vedligehold af terrasser, og
omlægning af dræn på marken bagved
blok 7.
Vi fik ros for,hvor pænt vedligeholdt
vores område er . Så klap jer selv på
skulderen ,for den fine indsats på
arbejdsdagene.
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d) Bestyrelsen er i gang med , at lave en
ansøgning til Lionś Club Beder-Malling-Mårslet,
om en hjertestarter til Skiferhøjen.

3.
Økonomirapportering

Flemming og Lone har været til
regnskabsmøde på Østjysk Bolig. Afdelingen
har et overskud på ca. 25.000,00 kr. De går til
at afdrage noget gæld til boligforeningen.
Overskuddet kommer af , at vi har haft
Corona, og dermed ikke ikke har afholdt ret
mange aktiviteter, og ikke brugt penge på
arbejdsdage osv.

4. Kommunikation,
mails og div.
henvendelser

Mails er læst og besvaret.

5. Nyt fra udvalg Græs holdet er startet op med at slå vores
græs .
Sina savner nogle medlemmer til
haveudvalget, så kom frisk og meld jer til.

6. Udflytning og
indflytning

Der er ingen nye ud- og indflytninger.

7. Div. tiltag og
indkomne forslag

8. Gennemgang af
referat

Referatet læses højt og godkendes.

9. Eventuelt Husk at vande jeres nyplantede hække . De
må ikke tørre ud , de næste 2 år. Så vand
godt.

Næste møde : 8/6- 2022 hos Flemming nr.352.

Kig forbi fra 19.00 - 19.30 .
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